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1. rad zľava: 
A. Gabriš,  
V. Drahovská, 
B. Mladý, 
N. Bednáriková,  
S. Pavlovičová,  
N. Gažová 
 

2. rad zľava:  
M. Lacko,  
R. Hašanová,  
B. Németh,  
D. Vetríková,  
B. Krajčíková,  
triedna učiteľka  
Mgr. V. Škarková 

Naši prváčikovia v školskom roku 2009/2010  

 Nedostatok správneho pohybu, 
alebo pohybu vôbec hádam najviac 
poznačilo a zhoršilo zdravie moderného 
č loveka. V dnešnej industriálnej  
spoločnosti vedie k nedostatku pohybu sedavý štýl života. Ľudia 
uprednostňujú  telesnú nečinnosť a vyhýbajú sa telesnej aktivite. Takýto 
spôsob života  predstavuje hlavnú hrozbu 
pre ich zdravia 
  V súvislosti s  Dňom zdravia, s Dňom 
srdca, s Týždňom duševného zdravia čoraz 
častejšie  počuť slová príroda, pešia 
turistika, pohyb a pobyt na čerstvom 
vzduchu.  Čas strávený v prírode  vplýva 
pozitívne na zdravotný stav ľudí a zmenšuje 
riziko chorôb. Výrazne znižuje stres 
a navyše prechádzky  sú vhodnou 
prevenciou proti obezite. Je evidentné, že 
kontakt s prírodou pomáha nielen 
telesnému, ale aj duševnému zdraviu  Čas 
strávený nad trávou obrastených kopcoch 
alebo poliach pomáha aj deťom s poruchami 
pozornosti a ľudom po chirurgických 
zákrokoch. Od pradávna teda ľudia 
nachádzali v prírode zdroj energie i tz. 
prírodnú lekáreň . 
 Mnohí z nás si ani neuvedomujú, že my, občania Banky i ľudia z blízkeho 
okolia máme túto prírodnú lekáreň priamo na dosah ruky. Naša obec sa 
nachádza v krásnom prírodnom prostredí, od ľavého brehu rieky Váh a vodnej 
nádrže Sĺňava, cez úpätie Považského Inovca až po lesné porasty pohoria 

Považského Inovca. Kataster obce sa 
vyvyšuje a prechádza do kopcov 
vyúsťujúcich  do sedla Havran na 
jednej strane a na druhej strane do 

pohoria  Považského Inovca s vrchom Dubček. Čiže okolie obce priam 
ponúka podmienky  pre pešiu turistiku.  

  Pešia turistika ako najrozšírenejší 
druh turistiky je jednou z najvyužívanejších 
pohybových aktivít. Okrem jej pozitívneho 
zdravotného významu má veľký význam pri 
psychickej relaxácii a aj  poznávací. Preto sa 
obec rozhodla podporiť  význam pešej 
turistiky pre zdravie. Ako?  V rámci projektu, 
ktorý vypracoval starosta obce, získala obec 
finančné prostriedky z fondu Obnovy dediny 
na výstavbu turisticko- náučného chodníka.  
    Tento chodník na svojich 
stanovištiach oboznámi turistov a milovníkov 
prírody s historickými a prírodnými 
zaujímavosťami časti Považského Inovca. 
Ľudia by mali poznať okolitý les. Les, ktorý 
je zložitým životným spoločenstvom 
a ktorého význam spočíva nielen v plnení 
produkčnej funkcie drevnej hmoty,  ale má 
nesmierne dôležité poslanie v plnení 

celospoločenských funkcií so svojím pôdoochranným, vodohospodárskym, 
klimatickým, zdravotným, sociálnym a estetickým účinkom.  
   Právom si zasluhuje náš obdiv, úctu a ochranu, pretože slúži nám 
všetkým.  

Príroda - pešia turistika - zdravie 

Informačná tabuľa Bananského náučného chodníka  umiestnená na Havrane. 
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     V nedeľu dňa 30.8.2009 sa v areáli základnej školy  za slnečného 
počasia  uskutočnil jubilejný 5. ročník nohejbalového turnaja o „Pohár 
starostu obce Banka“, ktorého sa zúčastnilo 8  mužstiev v zložení: 
 1. Kováč P., Margetín A., Rusnák M., M. Schmitt - Kawasaki  
 2. Husák J., Rusnák M., Radovský J., - NK Banka 
 3. Vido J., Štefánka Š., Ing. Haring - Yamaha Banka 
 4. Štafen S., Rybárik J., Antal M., Pavlovič D., - Cunami 
 5. Erdély Igor, Rehák M., T.Rubint, T. Rehák - BAD Boys 
 6. Sládečka P. Silný G. Chalás M., - Trojka 
 7. Gašpar M., Tábi M., Horvát O., - Juniori 
 8. Šnajdar L., Samuhel Š., Stacho J., - Banáni. 
 Turnaj otvoril viceprezident nohejbalového klubu Jaroslav Vido 
a hráčov srdečne  privítal prezident NK Ing. Michal Rusnák, ktorý  
poďakoval všetkým mužstvám, že prijali pozvanie a zúčastnili sa turnaja, 
pričom spomenul uplynulé 4 ročníky. Hráči boli oboznámení s čiastočne  
upravenými pravidlami turnaja, nakoľko ihrisko  neposkytuje regulárne 
podmienky, aby sa hralo podľa súťažných pravidiel. Turnaj sa hral 
v dvoch skupinách po štyri  mužstvá. Nasadené boli dve mužstvá 
z vlaňajšieho ročníka, ktoré sa umiestnili na  druhom a treťom mieste. 
Vlaňajší víťaz porušil pravidlá amatérskosti, dostal  ročný trest a nebol 
pre jubilejný 5. ročník pripustený do turnaja.  
      Víťazom sa stalo mužstvo Cunami DTM. Na druhom mieste 
skončilo mužstvo DTM,  ktoré nestačilo len na víťaza turnaja. Na 
treťom mieste skončilo mužstvo Yamaha, za ktoré prevzal cenu 
kapitán mužstva v tomto turnaji p. J. Vido a na štvrtom mieste skončilo 
mužstvo Kawasaki. 
      Aj keď turnaj sa mal pôvodne uskutočniť dňa 29.8.2009 v sobotu, pre 
nepriazeň počasia bol presunutý na nedeľu 30.8.2009. Že to bola akcia 
veľmi vydarená, svedčia  ohlasy zúčastnených mužstiev i fanúšikov, ktorí  
povzbudzovali mužstvá. Zanietenie, nasadenie a vyšpičkovanie  bolo 
enormné, ale to k športu patrí, aj keď nejde o svetové  prvenstvá. No 
nielen víťazi si zaslúžili potlesk, ale musíme na tomto mieste vyzdvihnúť 
aj snahu ostatných mladých hráčov a študentov, ktorí si zmerali sily 
s dospelými a boli veľmi príjemným prekvapením.  
      Turnaj sa ukončil v popoludňajších hodinách, v bufete nechýbalo 
kvalitné občerstvenie s obsluhou p.Petra Drápala, ako i družný rozhovor 
medzi víťazmi a zostávajúcimi družstvami. Ceny víťazom odovzdal  
v nedeľu starosta obce Ing. Jaroslav Janeček, ktorý zároveň odovzdal 
piatim členom NK ocenenie za rozvoj nohejbalu v obci Banka a diplom 
prezidentovi klubu za zásluhy o rozvoj nohejbalu a vedenie NK Banka. 
Turnaj sa mu  veľmi páčil a prisľúbil podporu pre vybudovanie 
viacúčelového športového areálu. Zároveň  poďakoval všetkým, ktorí sa 
o usporiadanie turnaja zaslúžili.  

      Poďakovanie klubu patrí touto cestou aj našim sponzorom p. 
Martinovi Schmittovi, Rudolfovi Vlnkovi, RNDr. L. Filusovi za 
hodnotné ceny pre víťazov a finančnú výpomoc, ako aj ostatným 
hráčom  Nohejbalového klubu Banka,  ktorí sa zaslúžili o kvalitný 
priebeh turnaja. 

NOHEJBALOVÝ TURNAJ 2009   

Turistikou ku zdraviu ! 
Pozývame všetkých: deti, mládež, dospelých  na  

 7. ročník turistického pochodu 

„Bananská -  buď fit “ 
v sobotu 3. októbra 2009 

Pochod je spojený s čistením Náučného chodníka 
/Každý účastník obdrží pri štarte vrece na odpad/ 

Prezentácia /štart/:  
8.00 - 10.00 pred reštauráciou Papagáj. 

Trasy: 10 km  a 15 km , cyklo-trasa cca 30 km. 
Štartovné: dospelí 1 €, deti 0,20 €. 

Cieľ: na Ahoji s posedením pri ohni, opekačkou a  gulášom. 
Ukážkové jazdy terénnych kolobežiek. 

Najmladší a najstarší účastník bude odmenený. 
Akcia sa uskutoční za každého počasia. 

INOVČANKA OPÄŤ HRALA PRE RADOSŤ 
 

     Dňa 7. septembra naša dychová hudba Inovčanka vystúpila so 
svojím rozšíreným repertoárom  v hudobnom pavilóne Harmony. Rezké 
melódie prilákali do pavilónu množstvo kúpeľných hostí, okoloidúcich 
občanov a milovníkov dychovej hudby. Inovčanka opäť dôstojne a 
úspešne reprezentovala svoju obec. Nielen hudbou, spevom a 
piesňami , v ktorých ospevuje okolie obce, ale i prekrásnymi 
bananskými krojmi. Slovný komentár k programu pripravil a uviedol 
Ing. M. Rusnák.   
     Hudobníci a speváci boli za svoj výkon ocenení obrovským 
potleskom. Prajeme Inovčanke v jej práci veľa úspechov, aby i naďalej 
hrala všetkým  pre radosť a potešenie.                                                                     Redakcia 

 Klub dôchodcov intenzívne pracuje a jeho členovia sa pravidelne schádzajú 
v spoločenskej miestnosti na futbalovom ihrisku. Okrem  pravidelných sedení, 
ktoré sú vyplnené činorodými aktivitami, navštevujú rozličné kultúrne podujatia 
a zapájajú sa do obecných akcií. 
      V letných mesiacoch si naši dôchodcovia naplánovali dva výlety. 
Jednodňový výlet do historického mesta Kremnice im čiastočne sponzorsky 
zabezpečil i majiteľ termálneho  kúpaliska v Kremnici p. Jožko Mičo. Výlet sa 
uskutočnil 25. augusta a zúčastnilo sa ho 45 členov klubu dôchodcov. Účastníci 
výletu navštívili termálne kúpalisko v Kremnici, kde mali okrem voľného vstupu 
zabezpečený i obed. Neskôr si prezreli starobylé  námestie, kostol a navštívili aj 
mincovňu. V meste pobudli až do večerných hodín. Výlet sa vydaril a spokojní 
dôchodcovia budú naň ešte dlho spomínať.   
      Touto cestou chceme srdečne poďakovať starostovi obce Ing. J. Janečkovi 
za vybavenie  výletu. 
      Dňa  8. 9. 2009  zorganizovali dôchodcovia výlet – opekačku - na Výtokoch. 
V príjemnom horskom prostredí a  na čerstvom vzduchu sa naši dôchodcovia 
dobre cítili, ba pri ohníku si aj zaspievali a zaspomínali. Táborák s opekačkou a 
obed pre všetkých účastníkov sponzorsky pripravil náš rodák Jožko  Čirka.  
      Za všetko, čo pre dôchodcov pripravil, mu patrí srdečné poďakovanie.  
 
                                                                                      Členovia klubu dôchodcov 

Letné aktivity  klubu dôchodcov 



 

 

14. Obec Banka v 15. stor. 
 
  V 15. stor. bola Banka naďalej súčasťou 
Tematínskeho panstva. Jeho vlastníkom boli 
grófi z Ujlaku, ktorým  patrilo aj 
Hlohovecké panstvo. 
    V listine z roku 1406 sa uvádza aj 
dedina Banka, ešte stále pod názvom Baňa 
(maďarsky Banya). Je v nej uvedené, 
že dedina Ratnovce leží pri veľkej 
ceste, ktorá vedie z Hlohovca do Bane. 
    V listine z roku 1429 sa spomína 
mýto, ktoré sa pre zemepánov 
Ujlakyovcov vyberalo v Piešťanoch pri 
brode cez Váh. Staré Piešťany sa vtedy 
nachádzali v okolí Kostola sv. Štefana kráľa, 
približne od Bodony po Hoštáky. Zrejme 
tam neďaleko bol brod, ktorým sa z Piešťan 
prechádzalo cez rieku na Banku alebo do 
Moravian. Keďže most cez Váh tu vtedy ešte 
nebol, tak sa na druhý breh muselo prebrodiť 
alebo previezť kompou, najmä ak išlo 
o konské povozy. Váh často menil hlavné 
koryto a tiež mal i niekoľko ramien. V tých 
časoch tiekol nielen v dnešnom koryte, ale aj 
tesne pri Moravanoch a Banke pozdĺž 
dnešnej štátnej cesty a tiež i pri Bodone 
v starých Piešťanoch. Najbližší most cez 
Váh bol vtedy až v Hlohovci. Na drevenom 
moste sa tam vyberalo mostové mýto 
a v blízkosti mosta aj tzv. mokré mýto od 
tovarov plaviacich sa po Váhu.  
    Aký bol život vtedajších obyvateľov 
Banky? Najviac sa zaoberali 
poľnohospodárstvom, chovom domácich 

zvierat a vinohradníctvom. Pokiaľ neboli 
vojny, dalo sa vyžiť. Avšak ani v 15. stor. 
nemalo poddanské obyvateľstvo od vojen 
pokoj.  
    V 1. tretine 15. stor. bol uhorským 
kráľom Žigmund Luxemburský. V roku 
1415 bol v Kostnici ako kacír upálený český 
reformný kazateľ Ján Hus a Česi to za vinu 

kládli práve Žigmundovi. Českí husiti začali 
preto podnikať trestné výpravy aj do 
Uhorska a to najmä na juhozápadné 
Slovensko, pričom všade drancovali. 
Neušetrili pritom ani Tematínske panstvo, 
pretože tunajší zemepán Mikuláš Ujlaky bol 
prívržencom kráľa Žigmunda. 
    Z jednej takej výpravy v roku 1431 sa 
husiti vracali popri Váhu na Moravu. Pri 
Hlohovci chceli aj s vozmi naplnenými 
korisťou prejsť cez most na druhú stranu 
Váhu, ten však bol spálený. Preto sa vliekli 
ďalej popri Váhu a prešli priamo aj cez 
Banku. Či ju len vyrabovali alebo celkom 
spustošili, to sa už nedozvieme. Cez Váh sa 
husitom podarilo prejsť až niekde za 
Trenčínom.  
    Českí vojaci prišli na Slovensko aj 
o dvadsať rokov neskôr. Neboli to už 
nepriateľskí husiti, ale tzv. bratríci, ktorí boli 
do Uhorska pozvaní. Na Slovensko ich 

pozvala v roku 1451 kráľovská vdova 
Alžbeta, aby chránili záujmy jej syna, 
nedospelého kráľa Ladislava V., nazývaného 
Pohrobok. Pod vedením Jána Jiskru 
z Brandýsa sa bratríci usadili po celom 
Slovensku. Na Slovensku sa zrejme cítili 
dobre, a preto sa nechceli vrátiť do Čiech ani 
po predčasnej smrti kráľa Ladislava V., keď 

sa ich poslanie už skončilo. S bratríkmi 
sa potom zúčtoval ďalší uhorský kráľ 
Matej Korvín (vládol v rokoch 1458 – 
1490). Posledné zvyšky bratríkov sa 
usadili v našom regióne. Definitívne 
s nimi skoncoval Matej Korvín v roku 

1467, keď dobyl bratrícky tábor pri Veľkých 
Kostoľanoch. Týchto bojov sa zúčastňoval aj 
majiteľ Tematínskeho a Hlohoveckého 
panstva Mikuláš Ujlaky. 
    Banka bola v tom čase vyľudnená, tiež 
i okolité dediny. Na Banke bolo  v roku 1451 
iba 6 port schopných platiť dane, v Hubine 
9, v Moravanoch 15 a v Piešťanoch 52 port. 
Pod portou sa rozumel sedliacky dvor 
s hlavnou bránou, za ktorou bolo niekoľko 
obytných domov. Spočiatku poddaní platili 
iba portálnu daň, t.j. daň od hlavnej brány. 
Kráľ Matej Korvín však zaviedol tzv. 
komínovú daň, t.j. daň za každý obytný dom. 
 Po smrti Mateja Korvína sa v roku 1490 
uhorským kráľom stal Vladislav II. 
Jagelovský. Obyvateľom Uhorska začalo 
hroziť ďalšie nebezpečenstvo a to od 
Turkov. 
     

HISTÓRIA BANKY  

Ing. Alexander Murín 

• V školskom 
roku 2009/2010 
bude pracovať 
v škole 8 
krúžkov: anglický jazyk pre 1. ročník Mgr. 
Baďurová, anglický jazyk pre 2. ročník Mgr. 
Baďurová, športovo-environmentálny krúžok pre 
3. a 4. ročník Mgr. Michnová a Mgr. Valková, 
krúžok šikovných rúk Bc. Ščípová, práca 
s počítačom a internetom Mgr. Barančíková, 
literárno-dramatický Mgr. Bolješiková, turistický 
RNDr. Šišanová  a športový Mgr. Jantová. 
•     Pekné slnečné septembrové dni využili 
členovia turistických  krúžkov na pobyt v prírode. 
Dňa 12.9.2009 sa deti športovo-environmentálneho 
krúžku s pani učiteľkou Valkovou zúčastnili 

Bakuľového 
pochodu, 
kde si 
vysúťažili 
medaily 
a sladké 
odmeny. 
V utorok 
15.9.2009 sa 
členovia 
turistického 
krúžku 

s pani učiteľkou Šišanovou vybrali autobusom do 
Nitrianskej Blatnice, odtiaľ peši cez Jurka na 
Marhát, Výtoky až domov. Napriek tomu, že trasa 
bola náročná, všetci ju zvládli a majú peknú 

spomienku na svoj 
turistický deň. 
• Dňa 16.9. 
na hodinu celá 

škola žila ľudovým umením. Uskutočnil sa 
výchovný koncert rodiny Hlbockých pod názvom 

Spievajže si, 
spievaj. Naši 
žiaci mali 
možnosť 
pripomenúť 
si bohatstvo 
nášho 
folklóru  
v podobe 
ľudových 

piesní, ľudových hudobných nástrojov ako sú 
fujara, gajdy, píšťalka koncovka, píšťalka 
dvojačka, píla, drumbľa, ninera, ozembuch, 
mrmlák  a iné. Pripomenuli sme si, že na našu 
ľudovú kultúru môžeme byť právom hrdí. 
• Vedenie školy ďakuje: 
 -   OcÚ Banka za doplnenie osvetlenia ihriska 
a p. Moravčíkovi,  poslancovi OZ, za 
halogénovú lampu. 
 - Firme Raving a Ing. M. Kotulovi za 
sponzorský dar – mrežu na okne pri školskom 
ihrisku, aby nedochádzalo k zbytočným škodám na 
majetku školy. 
 - Pánu Jaroslavovi Pánikovi za sponzorský  
dar  - sieťku na okno do výdajne stravy. 

ZO ŠKOLSKÝCH LAVÍC Moja rodná 
 

  

  Už to nie je dedinka 
  rozrástla sa malinká. 

 
    Dolu kopcom rastú domce, 
   hore kopcom domiská. 

 
   Uprostred je naša škola, 
         okolo nej ihriská. 

 
   A na kopcoch veniec z hôr, 
          siahajúci za obzor. 

 
   Ony chránia ako v dlani 
    potok, kostol aj nás samých. 

 
  Neďaleko Váh si plynie, 
          spieva pieseň odvekú. 

 
  Na Považí je dobre žiť 

 každučkému človeku. 
                                                                   

                                       Martin Mihok, 7. trieda 

Najlepšia žiacka práca  
v kategórii  

Vlastná tvorba - poézia 
vyhodnotená v súťaži  
k 800. výročiu obce. 

                                                                            Redakcia 

Futbalová jeseň 
2009 

 
 Do ročníka 2009/2010 OTJ Banka vstúpila 
s niektorými zmenami, čo sa týka zaradenia 
družstiev do súťaží. Jedná sa o družstvo žiakov, 
ktoré postúpilo z OS (Okresná súťaž) do OM 
(Okresné majstrovstvá) a družstvo dievčat, ktoré 
bolo zaradené z 1. ligy žiačok do 2. ligy žien. 
Prinášame vám prehľad odohraných zápasov 
našich družstiev s dosiahnutými výsledkami 
a prehľad zápasov, ktoré sa na jeseň budú ešte 
hrať.           
 
Muži  III.B. 
 

9.8.  17,30    Banka – Horné Trhovičte  0 : 3 
16.8.      17,30    Šterusy – Banka               1 : 2 
22.8.      17,30   Banka – Merašice             5 : 0 
30.8.      17,00  Sokolovce – Banka          2 : 0 
6.9.       16,00 Banka – Kočín-Lančár     4 : 0 
13.9.      16,00  Tepličky – Banka              4 : 3 
20.9.      15,30 Banka – Pastuchov           1 : 1 
26.9.      15,30   Dolné Trhovište – Banka 
4.10.      14,30    Banka – Žlkovce 
11.10.    14,30 Koplotovce – Banka 
18.10.    14,00  Banka – Dolný Lopašov 
24.10.   14,00      Jalšové – Banka 
 
Dorast – OSB 
 

9.8.   15,00  Žlkovce – Banka                 1 : 2 
16.8.    15,00  Banka – Horné Otrokovce   5 : 0  
23.8.    15,00  Prašník – Banka                  4 : 1 
30.8.  14,30  Banka – Veselé                   3 : 2   
6.9.      13,30   Bojničky – Banka                 2 : 1 
13.9.    13,30  Banka – Dolný Lopašov     4 : 1 
20.9.    13,00  Banka – Dubovany            1 : 4 
27.9.    13,00     Hlohovec – Banka 
4.10.    12,00  Banka – Ostrov 
11.10.    12,00  Červeník – Banka 
18.10.    11,30     Banka – Kľačany 
 
Žiaci –  OM 
 

22.8.   17,30   Banka – Krakovany            2 : 0 
29.8.  17,00  Banka – Trakovice              1 : 6 
5.9.        16,00  Dvorníky – Banka               0 : 2 
12.9.    16,00 Banka – Veľké Orvište        0 : 2  
15.9.      16,00  Dubovany – Banka              2 : 0 
19.9.   15,30  Banka – Moravany              0 : 2 
26.9.     15,30  Vrbové – Banka 
3.10.      14,30  Banka – Siladice 
10.10.    14,30  Madunice - Banka 
17.10.    14,00  Banka – Kľačany 
24.10.    14,00  Šulekovo – Banka 
31.10.   14,00  Banka – Drahovce 
7.11.      13,30  Chtelnica – Banka 
 
Ženy  II. liga 
 

30.8.    10,00 Banka – Čaka              5 : 0 
6.9.        15,00  Myjava – Banka          2 : 2 
13.9.    10,00    Banka – Diakovce       0 : 3 
20.9.    15,00   Karlova Ves – Banka   0 : 2 
27.9.      10,00  Banka – Láb 
3.10.     15,00  Veľké Uherce – Banka 
12.10.    10,00  Banka – Topoľčany 
17.10.    15,00  Dunajská Lužná – Banka 
25.10.    10,00  Banka - Pakostov 
 
Príďte povzbudiť domáce mužstvá.  

P.Marek 

Dňa 10. septembra o 18.00. hod. sa v budove  
OcÚ  konalo  22. riadne zasadnutie  Obecného 
zastupiteľstva (OZ) obce Banka, ktoré 
prerokovalo: 
• OZ rokovalo o návrhu  p. Jaroslava Samuhela na rekonštrukciu  jeho zariadenia „Koliba“ na dom 
pre seniorov. Návrh je potrebné doplniť o ocenenie samotnej stavby a o spracovanie  finančnej štúdie  
na rekonštrukciu  zariadenia. Po predložení ocenenia a finančnej štúdie   OZ prerokuje možnosť 
rekonštrukcie, prípadne ďalšie možnosti realizácie domova pre seniorov. 
 

• OZ prerokovalo žiadosť spol. Elite Group, s.r.o. o prevzatie komunikácií a osvetlenia v ich areáli 
na Sĺňave II. OZ sa bude touto požiadavkou  zaoberať až po kolaudácii resp. po vydaní užívacieho 
povolenia. 
 

• OZ prerokovalo žiadosť p. Margity Krajčiovej o doplatok sociálnej  výpomoci  z minulého roku. 
OZ súhlasilo s doplatkom  do výšky nevyčerpanej sociálnej výpomoci z minulého roku za 
podmienky, že si menovaná vyčistí priestory  dvora. 
 

• OZ prerokovalo žiadosť p. Boženy Hunkovej o sociálnu výpomoc, ktorú OZ zamietlo. 
 

• OZ prerokovalo žiadosť spol. Beethovenova alej, s.r.o., o odkúpenie pozemku parc.č.1269/8 
o výmere 164 m2 za cenu 800 Sk/m2. Predmetnú žiadosť OZ schválilo. Pozemok sa nachádza  pod 
plánovanou  prístupovou  cestou  k už schválenému urbanistickému celku.  
 

• OZ rokovalo o žiadosti p. Šugára, Ing. Kavčiakovej, p. Ručkaya a p. Lenharta o odkúpenie 
obecných pozemkov. Odpredaje obecných pozemkov budú riešené podľa novelizovaného zákona 
o majetku obcí a VOC.  
 

• Starosta obce informoval o možnosti podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci 
výzvy ROP-4.1a-2009/01 ROP - „Regenerácia sídiel“. Obecné zastupiteľstvo schválilo návrh na 
podanie žiadosti a súhlasilo so  spracovaním  projektovej dokumentácie k žiadosti. 

* * * 
Termíny odvozu zberového papiera a ostatných plastov a termíny obvozu plastov (stlačených 
PET fliaš): Papier a ostatné plasty ( V 240 l plastových nádobách) - 9. októbra - piatok, 20. 
novembra - piatok a 1. januára 2010 - piatok (sviatok). 
Plasty - vrecia s PET fľašami - 2. októbra - piatok, 13. novembra - piatok a 25. decembra - piatok. 

Obecný úrad informuje 

STRETNUTIE 
PO ROKOCH 
 
Dňa 14. augusta 2009 sa 
v budove  základnej školy 
v Banke uskutočnilo 
stretnutie bývalých žiakov  
po päťdesiatich rokoch 
ukončenia školskej 
dochádzky, ktorého sa 
zúčastnila  pani učiteľka 
Hulmanová. Stretnutie 
zorganizoval pán 
Vladimír Halás. 

 

POĎAKOVANIE 
 

Kolektív materskej školy 
ďakuje prváčikom a ich 
rodičom za príjemné 
posedenie v reštaurácii Tri 
groše. Zároveň ďakujeme 
p. Klesňákovi, ktorý nám 
každoročne  zabezpečuje 
pri príležitosti Dňa detí 
odvoz na Ahoj. Tiež  
ďa k u j e me  vš e t k ý m 
rodičom detí i občanom 
Ban k y,  k t or í  n á m 
akýmkoľvek spôsobom 
pomáhali v minulom 
š k o l s k o m  r o k u .                                                                                   
Ďakujeme !  

Deti a kolektív  
materskej školy 

                   Re d a kc ia                                                         


